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Abstract (en)
The equipment, which can be used for combating fires, comprises an isolation suit consisting of a flexible and sealed garment (10) and of a helmet
(12) having a transparent visor, fitted with a tank of liquefied respiratory gas supplying a respiratory circuit which emerges into the helmet. The
respiratory circuit is supplied by the tank via the primary circuit of a heat exchanger. A compressed-air motor is interposed between the heat
exchanger (28) and the respiratory circuit and is attached to a fan (34) for circulating air for cooling the garment (10) in a closed circuit passing via
the exchanger (28). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'équipement utilisable pout la lutte contre l'incendie, comprend un scaphandre constitué d'un vêtement (10) souple et étanche et d'un casque
(12) à visière transparente, muni d'un réservoir de gaz respiratoire liquéfié alimentant un circuit respiratoire débouchant dans le casque. Le circuit
respiratoire est alimenté par le réservoir à travers le circuit primaire d'un échangeur de chaleur. Un moteur pneumatique est interposé entre
l'échangeur de chaleur (28) et le circuit respiratoire et est attelé à un ventilateur (34) de circulation d'air de ventilation du vêtement (10) en circuit
fermé passant par l'échangeur (28). <IMAGE>
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